
Protokół Nr XXVI/2020 

z dnia 30 października 2020 r. 

godz. 10:00 - 16:13. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  

2. Andrzej Dutkiewicz  

3. Tomasz Filipowski  

4. Marcin Łabędzki  

5. Paweł Mataśka  

6. Dawid Mazurkiewicz 

7. Ewa Mielczarek-Sójka  

8. Krzysztof Nowak  

9. Joanna Pawłowska  

10. Zbigniew Piotrowski 

11. Tomasz Półgrabia  

12. Wojciech Rychlik  

13. Stanisław Szuster  

14. Piotr Warchlewski  

15. Grzegorz Włodarczyk  

16. Jadwiga Ziółkowska  

17. Tomasz Ziółkowski  

Nieobecni: 

Hanna Iwaniuk 

Romuald Solarek, 

 

 



Punkt 1 

Otwarcie XXVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonał przewodniczący rady Piotr Warchlewski. Stwierdził kworum. 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

1. Otwarcie XXVI  sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora Zespołu 

Szkół Specjalnych w Zduńskiej Woli.  

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Zduńskowolskiego za 

rok szkolny 2019/2020. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie opłat za usuwanie pojazdów z dróg na terenie Powiatu 

Zduńskowolskiego  na koszt właściciela i przechowywanie tych pojazdów na 

wyznaczonym parkingu strzeżonym w 2021 roku.   

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/94/19 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK.21/20 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2020 – FK.22/20 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zduńskowolskiego dotycząca analizy 

oświadczeń majątkowych Radnych Powiatu. 

11. Informacja Starosty Zduńskowolskiego dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych członków zarządu powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych 

powiatu, osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty oraz osób 

zarządzających i członków organów zarządzających powiatowymi osobami 

prawnymi. 

12.  Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji.  



13. Interpelacje i zapytania Radnych.                                     

14. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie XXVI  sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o pkt:  

„Stanowisko Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie podjęcia działań na rzecz 

budowy portu multimodalnego w Zduńskiej Woli - Karsznicach.”. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku dziennego obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 

Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

Rada powiatu przyjęła porządek obrad: 

1. Otwarcie XXVI  sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV sesji VI kadencji Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora 



Zespołu Szkół Specjalnych w Zduńskiej Woli.  

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu 

Zduńskowolskiego za rok szkolny 2019/2020. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie opłat za usuwanie pojazdów z dróg na terenie 

Powiatu Zduńskowolskiego  na koszt właściciela i przechowywanie tych 

pojazdów na wyznaczonym parkingu strzeżonym w 2021 roku.   

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/94/19 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK.21/20 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2020 – FK.22/20 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zduńskowolskiego dotycząca 

analizy oświadczeń majątkowych Radnych Powiatu. 

11. Informacja Starosty Zduńskowolskiego dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych członków zarządu powiatu, kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu, osób wydających decyzje administracyjne w 

imieniu Starosty oraz osób zarządzających i członków organów 

zarządzających powiatowymi osobami prawnymi. 

12. Stanowisko Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie podjęcia działań na 

rzecz budowy portu multimodalnego w Zduńskiej Woli – Karsznicach. 

13. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od 

ostatniej sesji.  

14. Interpelacje i zapytania Radnych.                                     

15. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

16. Sprawy różne. 

17. Zakończenie XXVI  sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z XXV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu przyjęła protokół z XXV sesji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski do komisji uchwał zaproponował:  

     1.   Grzegorza Włodarczyka, 

2. Jadwigę Ziółkowską, 

3. Stanisława Szustera. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

2 

 

Wyniki imienne: 



ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin 

Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz 

Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Skład komisji: 

     1.   Grzegorz Włodarczyk - Przewodniczący, 

2. Jadwiga Ziółkowska- członek, 

3. Stanisław Szuster - członek. 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora Zespołu Szkół 

Specjalnych w Zduńskiej Woli.  

Opinie komisji pozytywne. 

Radny Dawid Mazurkiewicz zawnioskował by radni głosowali za uznaniem skargi za 

zasadną, by pani dyrektor mogła przyznać dodatki nauczycielom. 

Radna Ewa Mielczarek-Sójka poinformowała, że to ona złożyła skargę na działania 

dyrektora. Od początku śledziła pracę komisji. Radna wyraziła zadowolenie,  że ktoś 

wreszcie zechciał porozmawiać z nauczycielami, wysłuchać ich.   Na komisji 10 

sierpnia komisja wysłuchała dwóch stanowisk tj. stanowiska pani prezes i stanowiska 

dyrektora szkoły. Na komisji pani prezes opowiedziała jak wyglądała praca zdalna. 

Przekonywała, że nauczyciele swoją pracą i postawą  wypełnili wszystkie potrzebne 

do uznania wypłaty dodatku za warunki pracy czynności. Wypełnili wymogi 

Rozporządzenia z 2015 r. jak i Rozporządzeń covidowych, Karty nauczyciela jak 

również regulaminu. Radna zacytowała zapis z protokołu komisji z dnia 10 sierpnia, 



że - pani dyrektor zgadza się z tym co zostało powiedziane, że nauczyciele wypełnili 

wszystkie wymogi ale obawia się postawienia na dyscyplinie finansowej, gdyż 

przepisy w tym zakresie są niejednoznaczne. Są różne opinie na ten temat. Przez te 

obawy ponad 80 nauczycieli zostało pozbawionych dodatków za warunki pracy. 

Radna poinformowała, że nie wierzy w te obawy i straciła zaufanie do pani dyrektor 

gdy na komisji przedstawiła nieprawdziwe informacje na temat tego jak działają w tej 

sprawie inne samorządy. Była pytana o to przez przewodniczącą komisji i 

powiedziała, że jedne samorządy wypłacają wszystkie dodatki, niektóre nie 

wypłacają ale są też takie które na początku wypłacały a późnej się z tej wypłaty 

wycofały. Nie słyszała o takim powiecie. Wystąpiła do pani dyrektor na piśmie by 

wskazała, który to powiat się wycofał. Takiej informacji w piśmie zwrotnym nie 

otrzymała. Wskazała trzy powiaty, który podobnie jak zduńskowolski niestety tych 

dodatków nie wypłaciły. Ci co chcieli zaoszczędzić to tych dodatków nie wypłacili. 

Dodatki wypłaciły następujące powiaty: sieradzki, pajęczański, wieluński, łęczycki 

pabianicki. Dodatków za warunki pracy nie wypłaca powiat łaski, zgierski, opoczyński 

i zduńskowolski. 30.36 Komisja podczas pracy podjęła decyzję o zaproszeniu 

przedstawiciela kuratorium, z protokołu nie wynikało w jakim celu i co przedstawiciel 

miałby powiedzieć komisji. Kuratorium zajmuje się merytoryczną sprawą działania 

szkoły i szeroko pojętym nauczaniem, nie zajmuje się finansami. Przede wszystkim 

komisja a wcześniej organ prowadzący powinni zwrócić się do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Radna stwierdziła, że nie zgadza się ze stwierdzeniem komisji, że 

pani dyrektor nie działa sprzecznie z prawem. Komisja powołała się na opinię radcy 

prawnego z dnia 21 maja w której pani radca w konkluzji stwierdza, że „dopuszczalne 

są dwie odmienne interpretacje prawa oświatowego w przypadku realizowania 

obowiązku formy zdalnej, decyzja o wypłacie dodatków powinna zostać podjęta 

przez dyrektora placówki albowiem to dyrektor posiada szczegółową wiedzę w 

zakresie sposobu wykonywania zadań.”. Przecież nauczyciele wypełnili wszystkie 

obowiązki a pani dyrektor się z tym zgadza. Skoro nauczyciele swoje obowiązki 

wypełnili a pani dyrektor ma tego świadomość to te dodatki powinny zostać 

wypłacone. To jeżeli pani dyrektor nie wypłaca tych dodatków to jest to działanie 

zgodne z prawem? Szkoda tylko, że komisja nie wypełniła swoich zamierzeń i nie 

zaprosiła pani radcy na spotkanie. W pierwszej opinii radca prawny powołuje się na 

regulamin i rozporządzenia covidowe. W trzech zdaniach zawiera swoją interpretację 

przepisów prawa i stwierdza, że ten dodatek się nie należy. Na tej podstawie pani 



dyrektor podejmie decyzję o niewypłaceniu dodatków. W opinii z 21 maja stanowisko 

radcy prawnego nie jest już takie jednoznaczne. Mimo złagodzenia stanowiska radcy, 

pani dyrektor swojego stanowiska nie zmieniła. W uzasadnieniu do uchwały komisja  

podaje że, w trakcie badania skargi, w placówce odbyła się kontrola Państwowej 

Inspekcji Pracy, która zbadała przestrzeganie przez dyrektora placówki przepisów 

dotyczących wypłaty dodatku za warunki pracy. Inspekcja nie wniosła w tym zakresie 

uwag. Radna stwierdziła, że ten zapis to nadinterpretacja dla tego dokumentu. Pani 

inspektor nie badała żadnych przepisów. Pan inspektor powołała się jedynie na 

oświadczenie dyrektora. W ocenie radnej komisja nie wyjaśniła należycie sprawy, nie 

skontaktowała się z Regionalną Izbą Obrachunkową. Radna przytoczyła artykuł z 

Gazety prawnej, którego redaktorem jest Artur Radwan, który skontaktował się panią 

Elżbietą Markowską prezes pomorskiego Okręgu ZNP - z którego wynika, że RIO nie 

ma nic przeciwko takim należnościom. Radna również kontaktowała się z prezes 

Markowską telefonicznie, która potwierdziła to co została zapisane w tym artykule.  

Artykuł został również przesłany pani dyrektor. Do pani dyrektor wpłynęła skarga 

nauczycieli. Na temat dodatków wypowiada się wielu specjalistów do których komisja 

się nie odniosła. Komisja nienależycie zbadała sprawę. Radna poinformowała, że  

będzie głosować za uznaniem skargi za zasadną.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poprosił by głos zabrała przewodnicząca komisji oraz 

pani dyrektor szkoły. Powołał się na zapis z uzasadnienia do projektu uchwały „W 

konkluzji komisja stwierdziła, że niewypłacenie dodatku za warunki pracy nie wynikało 

z zaniedbania dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych im. Marii Grzegorzewskiej w 

Zduńskiej Woli, ale wynikało z niejednoznaczności przepisów w zakresie wypłaty 

dodatku za warunki pracy. Uznała więc skargę za bezzasadną, w szczególności, że 

nie zachodzą przesłanki określone w art. 227 ustawy Kodeks postępowania 

administracyjnego.”  Wicestarosta dodał, że nie może się zgodzić z panią radną co do 

wyników kontroli. Nie było zaleceń  pokontrolnych dla pani dyrektor.  

Radna Joanna Pawłowska przewodnicząca komisji skarg, wniosków i petycji 

poinformowała, że nikt z komisji nie wątpi, że ten dodatek się należy. Istotne są tu 

jednak przepisy prawne a właściwie brak zapisów co do dodatku wychowawczego. 

Są dwie odmienne interpretacje. Komisja chciała dotrzeć do zasadności wypłacenia 

dodatku wychowawczego. Zwróciła się do radnej Ewy Mielczarek-Sójki, że szkoda iż 



nie podpowiedziała by komisja wystąpiła do RIO. Komisja chciała zaprosić kogoś z 

delegatury z tego powodu by jednoznacznie wyłożył co to jest praca dydaktyczno-

wychowawcza. Komisja zauważyła, ze pani dyrektor zachowała się ostrożnie. Może 

uważała, że wszystko zakończy się w sądzie pracy. Sprawą powinien zająć się sąd 

pracy. Nauczyciele mają trudne warunki pracy zdalnej. Nauczyciel pracując z 

dzieckiem wymagającym może narazić się na nerwowe zachowanie ze strony 

dziecka, na jego nieprzewidziane reakcje.  Pracując przez internet, bez rodzica 

również pracuje z nim bezpośrednio tyle, że nie twarzą w twarz. Zaproponowała by 

dyskutować czy skarga jest zasadna lub niezasadna. Sprawa dodatku musi 

zakończyć się w sądzie i będzie pozytywna dla nauczycieli.  

Dyrektor Renata Kosińska-Graf stwierdziła, że nastąpiła nadinterpretacja jej 

wypowiedzi. Nie jest wrogiem swoich pracowników. Nie działała na niekorzyść 

pracownika. Kierowała się brakiem jednoznaczności przepisów prawa. To co 

powiedziała Pani radna Mielczarek-Sójka jest nieprawdą. Do czasu wystąpienia do 

radcy prawnego starostwa kontaktowała się z wieloma dyrektorami kierującymi 

szkołami specjalnymi  i wszyscy się zastanawiali w jaki sposób postąpić, gdyż 

przepisy nie są jednoznaczne. Przytoczyła odpowiedź na interpelację poselską z dnia 

17 czerwca br. w sprawie zasadności wypłacania nauczycielom dodatku za trudne 

warunki pracy w okresie czasowego ograniczenia funkcjonowania placówki. Z której 

wynika, że przepisy Ministra Edukacji Narodowej  z 20 marca br. w sprawie 

szczególnych rozwiązań  oraz przepisy innych Rozporządzeń nie regulują kwestii 

przyznawania nauczycielom dodatków za warunki pracy w przypadku zajęć 

realizowanych z wykorzystaniem mediów i technik kształcenia na odległość lub 

innego sposobu kształcenia. Na mocy art. 30 ust. 6 pkt 1 ustawy Karta Nauczyciela 

szczegółowe warunki przyznawania dodatku określa organ prowadzący w 

regulaminie wynagradzania o którym mowa w art. 28 ust. 6 tej ustawy.  Przy tak 

sformułowanym wystąpieniu podsekretarza stanu Macieja Kopecia z upoważnienia 

Ministra Edukacji Narodowej trudno jest się dziwić wątpliwością do wypłacania tych 

dodatków.  Nie jest przyjemnym spotkanie się z nauczycielami w sądzie. Wyrok 

sądowy da jednoznaczną odpowiedź co do słuszności podjętej decyzji. Być może 

pismo przedsądowe rozwiąże sprawę.  Państwowa Inspekcja Pracy dokładnie 

kontrolowała placówkę, w różnych aspektach nie tylko w aspekcie złożonej skargi. 



Nie wydała żadnych zaleceń i uwag. Przy 130 pracownikach drobne uchybienia 

kadrowe to żadne uchybienia. Kontrola trwała miesiąc i była bardzo szczegółowa.  

Ewa Sobocińska prezes Ogniska ZNP poinformowała, że znowu rozpoczęło się 

zdalne nauczanie. Część nauczycieli pracuje wyłącznie zdalnie a część częściowo w 

budynku szkoły a częściowo zdalnie. Są również tacy, którzy pracują wyłącznie na 

terenie placówki. Nie wiadomo jak będą wypłacane składniki wynagrodzenia, nie 

wpłynęła jeszcze odpowiedź od pani dyrektor.  Jeżeli sytuacja się nie zmieni to 

znowu nauczyciele nie będą mieli wypłaconych dodatków za warunki pracy, jest to 17 

% wynagrodzenia a w niektórych przypadkach 30 %.  Nadal te warunki się nie 

zmieniły . Rozporządzenie z 31 stycznia 2005 r. bardzo dokładnie określa za jaką 

pracę uznana jest praca w warunkach trudnych. To nie tylko praca online. Minister 

zaleca, by dzieci nie siedziały wszystkich godzin przed komputerem. By pracę 

rozłożyć na inne aktywności, stąd nauczyciele wysyłają karty pracy, rozmawiają  z 

rodzicami by zaspokoić potrzeby dzieci. Szkoła specjalna tego typu nie musi spełniać 

warunków bezpośredniości co np: ośrodki szkolno-wychowawcze. Odwołując się do  

wypowiedzi pani dyrektor co do konfrontacji w sądzie, pani prezes ma nadzieję że do 

tego nie dojdzie. Przepis jest jednoznaczny. Ta niejednoznaczność miała miejsce od 

12 do 24 marca. Wtedy nie było takich wskazań.  Po 24 marca kiedy zostało 

wprowadzone zdalne nauczanie nie ma punktów, które podważają zasadność 

wypłaty tych dodatków. Od początku nauczyciele są zachęcani do złożenia pozwu, 

jeżeli nie uda się dojść do porozumienia to taki pozew zostanie złożony.  

Radna Jadwiga Ziółkowska zwróciła się do Radnej Ewy Mielczarek -Sójki by wskazała 

gdzie są orzeczenia sądu o których mówiła na ostatnim spotkaniu, które podważają 

decyzję dyrektora na korzyść nauczyciela. Chciałaby zapoznać się                                                    

z uzasadnieniem. Radna odniosła się także do Pani Prezes Sobocińskiej,                                            

w orzeczeniu  Sądu Najwyższego z 2010 r. zostało wyraźnie zapisane, że dodatek 

otrzymuje nauczyciel, kiedy jest w bezpośrednim kontakcie z uczniem.  Zapytała co 

zrobił minister by przepisy były jednoznaczne. Związek Nauczycielstwa Polskiego                    

w tej sprawie występował do ministerstwa ale nadal nie ma jednoznacznej interpretacji. 

Mówienie o oszczędnościach jest nieuzasadnione. 

Radny Zbigniew Piotrowski powołał się na wypowiedź prof. Kuleszy, że subwencja to 

pewnego rodzaju regulator, nie na wszystko starczy pieniędzy z subwencji. To 



samorządy przydzielają pieniądze. Np. w województwie mazowieckim dodatki są 

znacznie większe niż w innych województwach. Skarga nie powinna być rozpatrywana 

pod kątem zasadności a pod kątem wypłacenia dodatków. Czy pani dyrektor popełniła 

błąd czy nie popełniła. Pewnie nie popełniła, ale ktoś stracił pieniądze. Dyskusja 

powinna być pod kątem wypłacenia dodatków. Nauczyciele twierdzą, że praca online 

jest trudniejsza. Należy wypłacić te dodatki i nie dyskutować.  

Radny Krzysztof Nowak stwierdził, że wypłacanie dodatków jest zasadne i należy je 

wypłacić. Ma natomiast wątpliwości co do złej woli pani dyrektor. Radny zapytał o skalę 

tych zaległości jeżeli chodzi o jednego nauczyciela do chwili obecnej. Zaapelował by 

nie oszczędzać na nauczycielach.  

Radna Ewa Mielczarek-Sójka zwróciła się do pani dyrektor, że wszystko o czym mówi 

opiera na dokumentach, sprawdzonych informacjach i protokole. Na podstawie 

protokołu i pisma można stwierdzić, że pani dyrektor wprowadziła komisję w błąd. Co 

do kontroli Państwowej Inspekcji Pracy, pani inspektor przedstawiła stan faktyczny, nie 

analizowała przepisów. To, że nie ma zaleceń jest wynikiem, że pani inspektor nie 

analizowała tej sprawy. Radna zwróciła się do przewodniczącej komisji skarg, że być 

może nie pamięta ale mówiła, że udałaby się do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Nie 

we wszystkich powiatach te przepisy są niejasne. Radna zwróciła się także do radnej 

Jadwigi Ziółkowskiej, że o wyrokach mówiła Radna Pawłowska, na ostatniej sesji nie 

zabierała głosu ponieważ miała problem z mikrofonem.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdził, że w tej sprawie są dwa stany: ocena 

osobista i stan identyfikowania się z pracą nauczyciela. Elementy wypłaty 

wynagrodzenia są uregulowane w przepisach prawa. Sprawa jest ogólnie znana w 

całym kraju. I to, że jedne powiaty płacą a inne nie - oznacza, że przepisy są 

niejednoznaczne w tym zakresie. W interpelacji poselskiej jest wyraźnie napisane, że 

ten składnik przysługuje gdy nauczyciel tą pracę faktycznie wykonał. Pani dyrektor 

działała w ramach przepisu prawa, co potwierdzają dokumenty chociażby protokół 

Państwowej Inspekcji Pracy. Komisja skarg uznała skargę za bezzasadną. 

Radca prawny Magdalena Szablewska-Gmerek poinformowała, że swoje opinie 

podtrzymuje w całości. Z uzasadnienia wynika, że komisja rekomenduje uznanie 

skargi za bezzasadną. Gdy uchwała nie uzyska zwykłej większości głosów,  będzie 



musiała stwierdzić, że do podjęcia uchwały w tym temacie nie doszło. Wówczas należy 

podjąć głosowanie zgodnie z wolą rady czyli, że skarga jest zasadna lub bezzasadna 

bądź wstrzymanie się od głosu. Treść uchwały będzie odzwierciadleniem decyzji rady. 

Radca prawny poinformowała również, że bezpośredniość to nauka w placówce. Są 

jednak różne interpretacje tej bezpośredniości jak i przepisów prawa mówionych o 

przyznaniu tego dodatku. Decyzja o wypłaceniu dodatku zależy od dyrektora, który 

potrafi ocenić swój zespół oraz czy miała miejsce bezpośredniość. Brak jednolitości 

przepisów i podtrzymała swoje stanowisko. 

Dyrektor Renata Kosińska – Graf w odpowiedzi na zapytanie radnego Nowaka 

poinformowała, że łączna kwota to 166.754 zł. 

Radca prawny Magdalena Szablewska-Gmerek poinformowała, że uznanie skargi za 

zasadną nie jest podstawą do wypłaty tych dodatków.  

Radna  Ewa Mielczarek -Sójka stwierdziła, że uchwała nie będzie podstawą do 

wypłaty dodatków ale pokaże jak jest decyzja rady. Czy Pani dyrektor wypłaci dodatki 

jest to już decyzja pani dyrektor.  

Radny Zbigniew Piotrowski zaproponował by zapytać Panią dyrektor czy wypłaci 

nauczycielom dodatki gdy rada uzna skargę za zasadną.  

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poinformował, że nie ma możliwości by 

ktokolwiek zmusił dyrektora do podjęcia takiej czy innej decyzji.  

Radny Marcin Łabędzki zaproponował zamknięcie dyskusji, gdyż schodzi ona na 

inne tory.  

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poprosił o podjęcie głosowania czy skarga 

jest bezzasadna.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 

projekt uchwały.  

Podjęcie decyzji w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora Zespołu Szkół 

Specjalnych w Zduńskiej Woli. - SKARGA BEZZASADNA.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Joanna Pawłowska , Tomasz Półgrabia , 

Wojciech Rychlik , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (5) 

Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 

Zbigniew Piotrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Katarzyna Chwiałkowska , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski  

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Mataśka  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora Zespołu Szkół 

Specjalnych w Zduńskiej Woli.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Joanna Pawłowska 

, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (4) 

Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski  

BRAK GŁOSU (1) 



Paweł Mataśka  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVI/60/20 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działania dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Zduńskiej Woli. 

 

Punkt 6 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Zduńskowolskiego za rok 

szkolny 2019/2020. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że materiał jest szczegółowy, dotyczy 

realizacji zadań oświatowych szkół i placówek z terenu powiatu zduńskowolskiego. 

Radna Joanna Pawłowska zapytała czy są uczniowie wykluczeni z nauki zdalnej z 

powodu braku stosownego sprzętu. Czy wszystkie zakupione laptopy zostały wydane. 

Czy podczas pracy zdalnej sprzęt był wyposażony w kamerę.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że nauka zdalna rozpoczęła się od 12 

marca br. I trwała do wakacji. Początek był trudny. Były problemy z łączami 

internetowymi. Zostało zakupionych 40 laptopów do nauki zdalnej zarówno dla 

uczniów jak i nauczycieli. Praca przebiegała w skomplikowanych warunkach. Lepiej 

radziły sobie szkoły branżowe. 

Marta Wróblewska Naczelnik Wydziału Edukacji przytoczyła stosowne 

rozporządzenie z którego wynika, że to dyrektor odpowiada za organizację nauki w 

szkole z wykorzystaniem technik i metod na odległość. Odnośnie kamery decyzja 

leży po stronie dyrektora. Komputery są przekazywane w miarę potrzeb. Nie posiada 

informacji czy jest osoba, która nie posiada narzędzi do nauki zdalnej, musi wystąpić 

do dyrektorów szkół.  

Rada Powiatu przyjęła powyższą informację, nie wniosła uwag. 

 

Punkt 7 



Podjęcie uchwały w sprawie opłat za usuwanie pojazdów z dróg na terenie Powiatu 

Zduńskowolskiego na koszt właściciela i przechowywanie tych pojazdów na 

wyznaczonym parkingu strzeżonym w 2021 roku. 

Opinie komisji pozytywne. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 

projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie opłat za usuwanie pojazdów z dróg na terenie Powiatu 

Zduńskowolskiego na koszt właściciela i przechowywanie tych pojazdów na 

wyznaczonym parkingu strzeżonym w 2021 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz 

Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Tomasz Półgrabia  

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Mataśka  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVI/61/20 w sprawie opłat za usuwanie 

pojazdów z dróg na terenie Powiatu Zduńskowolskiego na koszt właściciela i 

przechowywanie tych pojazdów na pojazdów na wyznaczonym parkingu strzeżonym 

w 2021 roku. 



 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/94/19 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK.21/20 

 

Opinie komisji pozytywne. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 

projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/94/19 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK.21/20.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-

Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Wojciech 

Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga 

Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz, Tomasz Półgrabia  

NIEOBECNI (3) 

Hanna Iwaniuk , Paweł Mataśka , Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVI/62/20 zmieniającą Uchwałę Nr XV/94/19 w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. 



 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia budżetu 

na rok 2020 – FK.22/20 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 

projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia budżetu 

na rok 2020 – FK.22/20.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-

Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster 

, Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz 

Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz, Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

NIEOBECNI (3) 

Hanna Iwaniuk , Paweł Mataśka , Romuald Solarek  

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVI/63/20 zmieniającą Uchwałę Nr XV/95/19 w 

sprawie uchwalenia budżetu na rok 2020. 

 

Punkt 10 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zduńskowolskiego dotycząca analizy 

oświadczeń majątkowych Radnych Powiatu. 

 



Przewodniczący rady Piotr Warchlewski przedstawił informację dotyczącą analizy 

oświadczeń majątkowych. 

Zgodnie z art.  25c ust. 12 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 

(Dz. U. z 2019 r. poz. 511 z póź.zm.) podmiot dokonujący analizy oświadczeń 

majątkowych w terminie do dnia 30 października każdego roku przedstawia Radzie 

Powiatu informację o: 

1) osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie; 

2) nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych 

wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia; 

3) działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi                                

w analizowanych oświadczeniach majątkowych. 

 Informuję Wysoką Radę, że wszyscy Radni dopełnili obowiązku złożenia 

oświadczenia majątkowego w terminie.  

 Przewodniczący po przeprowadzeniu analizy oświadczeń majątkowych, nie 

powziął podejrzenia, że osoby składające oświadczenie podały w nich nieprawdę, 

dlatego nie widział konieczności wystąpienia do Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej  

z wnioskiem o kontrolę  oświadczenia majątkowego. 

 

Punkt 11 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych 

członków zarządu powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, osób 

wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty oraz osób zarządzających i 

członków organów zarządzających powiatowymi osobami prawnymi. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik przedstawił  informację dotyczącą analizy oświadczeń 

majątkowych członków zarządu powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych 

powiatu, osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty oraz osób 

zarządzających i członków organów zarządzających powiatowymi osobami 

prawnymi. 

 



 

Punkt 12 

Stanowisko Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie podjęcia działań na rzecz 

budowy portu multimodalnego w Zduńskiej Woli – Karsznicach. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że stanowisko przedstawione przez Zarząd 

Powiatu jest nieaktualne.  

Radny Krzysztof Nowak zapytał czy to stanowisko powinno być skierowane do tylu 

osób. 

Radna Jadwiga Ziółkowska stwierdziła, że powiat zrobił bardzo dużo by te tereny 

uzbroić w infrastrukturę, tak by w przyszłości mogły zostać wykorzystane do 

prowadzenia działalności gospodarczej. Dopóki ten port nie powstanie teren ten 

będzie martwy. 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał, co zaważyło że wniosek zarządu otrzymał tak 

małą liczbę punktów w ocenie.   

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poinformował, że to One Cargo startowało w 

konkursie o te pieniądze. Powiat jest tylko biernym obserwatorem. 

Przewodniczący rady Piotr Warchalewski ogłosił przerwę w celu zapoznania się ze 

stanowiskiem Klubu PiS. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że stanowisko jest wyważone. Celem 

jest zachęcenie władz wojewódzkich do podjęcia działań. Zostało zrobione wiele: 

wybudowany łącznik, wypracowano dokumenty które przekazano władzom PKP,  

mogły one posłużyć w aplikowaniu tego wniosku. Wniosek jest przygotowany 

poprawnie, problem polega na tym, że państwo, które jest po stronie PiS, nie chciało 

by samorząd powiatu i miejski miał współudział w sukcesie. Przygotowanie decyzji 

środowiskowej i innej dokumentacji wymagało wile wysiłku. Dokumenty zostały 

przekazane nieodpłatnie. 



Radna Joanna Pawłowska poprosiła o potwierdzenie stanowiska prezesa PKP. 

Zaproponowała  by połączyć oba stanowiska, bo chodzi by port multimodalny 

powstał w Karsznicach. Jeżeli się nie uda, będzie to porażka przyszłych pokoleń.  

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że była to wypowiedź medialna w Radio 

Łudź. Jest na stronie internetowej. 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski ogłosił 10 minut przerwy. 

Po przewie, Rada Powiatu wypracowała wspólne stanowisko.   

 
Głosowano w sprawie: 

Stanowisko Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie podjęcia działań na rzecz 

budowy portu multimodalnego w Zduńskiej Woli - Karsznicach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-

Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz 

Półgrabia , Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Tomasz 

Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jadwiga Ziółkowska  

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski  

NIEOBECNI (4) 

Hanna Iwaniuk , Paweł Mataśka , Romuald Solarek , Stanisław Szuster  

Radny Andrzej Dutkiewicz poinformował, że nie wyświetlił się panel do głosowania.   

Wobec powyższego, Przewodniczący rady Piotr Warchlewski zarządził ponowne 

głosowanie.  

 



Głosowano w sprawie: 

Stanowisko Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie podjęcia działań na rzecz 

budowy portu multimodalnego w Zduńskiej Woli - Karsznicach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Marcin Łabędzki , Dawid 

Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (1) 

Jadwiga Ziółkowska  

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Filipowski  

NIEOBECNI (4) 

Hanna Iwaniuk , Paweł Mataśka , Romuald Solarek , Stanisław Szuster  

 

Rada Powiatu wydała stanowisko.  

„Stanowisko Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

z dnia 30 października 2020 r. 

w sprawie podjęcia działań na rzecz budowy portu multimodalnego                              

w Zduńskiej Woli - Karsznicach. 

Rada Powiatu Zduńskowolskiego wyraża pełne poparcie dla realizacji inwestycji 

tak bardzo oczekiwanej przez mieszkańców naszego powiatu polegającej na budowie 

terminala multimodalnego w Zduńskiej Woli - Karsznicach. 

Jednocześnie Rada wyraża głębokie zaniepokojenie faktem, że realizacja 

strategicznego, z punktu widzenia rozwoju lokalnego i regionalnego, wielomilionowego 

projektu budowy portu multimodalnego w Karsznicach może zostać zaniechana                            



w związku z brakiem dofinansowania ze środków Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020 dla ww. przedsięwzięcia.  

Władze Powiatu Zduńskowolskiego, mając na względzie wyjątkową lokalizację 

Karsznic na przecięciu korytarzy  wschód – zachód: Warszawa – Berlin – Amsterdam- 

Liverpool oraz północ południe: Bałtyk – Adriatyk, obsługiwanych przez linię kolejową 

nr 14 i nr 131 (Śląsk – Porty), w bliskości dróg ekspresowych S8 i S14 i dalej A1 oraz 

A2,  w zasięgu planowanej do realizacji Kolei Dużych Prędkości, od lat prowadziły 

intensywne działania  zmierzające do stworzenia na tym terenie centrum logistyczno-

inwestycyjnego. Współpraca lokalnych samorządów – powiatów: zduńskowolskiego                 

i łaskiego, Miasta Zduńska Wola, Gminy Zduńska Wola i Gminy Sędziejowice 

pozwoliła, przy akceptacji i wsparciu  ze strony Ministerstwa Rozwoju oraz 

dofinansowaniu ze środków Unii Europejskiej, na wypracowanie  szeregu dokumentów 

niezbędnych do rozpoczęcia fazy inwestycyjnej zamierzenia. Powiat Zduńskowolski, 

w partnerstwie z lokalnymi samorządami doprowadził do finalizacji I etapu 

przedsięwzięcia - budowy łącznika drogowego pomiędzy drogą ekspresową S8                          

a drogą wojewódzką 482, co usprawniło system transportowy wokół planowanego 

portu multimodalnego i umożliwiło utworzenie oraz obsługę transportową terenów 

inwestycyjnych o powierzchni 150 ha. Przedsięwzięcie to zostało zaakceptowane 

przez Zarząd Województwa Łódzkiego i dofinansowane w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020, co świadczy                    

o tym, iż wojewódzkie władze samorządowe dostrzegły potencjał inwestycyjny 

Karsznic i jego znaczenie dla rozwoju regionu.  

Według informacji przekazywanych na konferencjach, organizowanych                              

z inicjatywy władz wojewódzkich i krajowych, istniało pełne poparcie dla tego kierunku 

rozwoju naszego powiatu. Sądziliśmy, że praca włożona przez nas, samorządowców, 

w przygotowanie tej inwestycji oraz budowę infrastruktury stanowiącej jej zaplecze nie 

pójdzie na marne. Szczególnie w obliczu faktu, że założenia przedsięwzięcia wpisują 

się zarówno w strategiczne kierunki rozwoju UE, jak i długofalowe plany rozwoju 

naszego kraju, jak choćby Krajowy Program Reform Europa 2020 Aktualizacja 

2020/2021. 

Brak decyzji o przyznaniu dofinansowania do realizacji przedsięwzięcia 

sprawia, że podjęte przez samorządy działania oraz plany rozwojowe zostały 

zawieszone, jeśli nie zaniechane, co dziwi i niepokoi nas, szczególnie biorąc pod 

uwagę stopień zaawansowania prac przygotowawczych, opracowanych planów                           



i projektów oraz wydatkowanych na ten cel publicznych pieniędzy, również 

pochodzących ze środków budżetu państwa i Unii Europejskiej. Nie spełniają się 

oczekiwania wielu mieszkańców naszego powiatu. Dlatego też zwracamy się do Pana 

Premiera Mateusza Morawieckiego, Pana Wicepremiera Jarosława Gowina oraz Pana 

Ministra Andrzeja Adamczyka o włączenie się w proces  decyzyjny odnośnie budowy 

portu multimodalnego w Zduńskiej Woli – Karsznicach. Prosimy Państwa Prezesów 

spółek PKP o kontynuację i intensyfikację działań związanych z tym zamierzeniem. 

Zwracamy się do Pana Marszałka Województwa Łódzkiego Grzegorza Schreibera                    

o podjęcie dalszych działań w temacie wyrażonym w powyższym stanowisku, które 

będą dobrze służyły społeczności lokalnej oraz interesom samorządów lokalnych                               

i pozwolą na realizację zaplanowanych i dotychczas wspieranych przez Pana 

Marszałka zamierzeń. Prosimy o rozważenie zwiększenia alokacji w Działaniu III.3 

Transport Multimodalny RPO WŁ 2014-2020, tak aby umożliwić dofinansowanie 

budowy portu w Zduńskiej Woli-Karsznicach.  

Z nadzieją przyjęliśmy deklarację Pana Krzysztofa Mamińskiego – Prezesa PKP 

SA złożoną na antenie Radia Łódź 28 października br., z której wynika, iż Polskie 

Koleje Państwowe są niezmiennie zainteresowane budową terminala 

przeładunkowego w Zduńskiej Woli Karsznicach i  jako spółka dołożą wszelkich starań, 

aby inwestycja ta została zrealizowana. Spółka Polskie Koleje Państwowe deklaruje, 

że niekorzystne rozstrzygnięcie konkursu o dofinansowanie unijne nie oznacza 

rezygnacji z projektu, bowiem będą poszukiwane alternatywne źródła finansowania tej 

inwestycji. 

Deklarujemy pełną gotowość do podjęcia współpracy. Działajmy wspólnie dla 

rozwoju naszego regionu. 

 
Stanowisko otrzymują: 

1. Mateusz Morawiecki – Prezes Rady Ministrów 

2. Jarosław Gowin - Wiceprezes Rady Ministrów,  Minister Rozwoju, Pracy                               

i Technologii 

3. Andrzej Adamczyk - Minister Infrastruktury 

4. Grzegorz Schreiber – Marszałek Województwa Łódzkiego 

5. Alicja Chyła – Prezes Zarządu Centralny Terminal Multimodalny Sp. z o.o.  

6. Krzysztof Mamiński - Prezes Zarządu PKP S.A. 



7. Czesław Warsewicz - Prezes Zarządu PKP CARGO 

8. Ireneusz Merchel - Prezes Zarządu PKP PLK S.A. 

9. Piotr Wołosz – Starosta Łaski 

10. Konrad Pokora - Prezydent Miasta Zduńska Wola 

11. Henryk Staniucha – Wójt Gminy Zduńska Wola 

12. Dariusz Cieślak – Wójt Gminy Sędziejowice 

13. Media” 

 

Punkt 13 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik przedstawił informację międzysesyjną. 

“Na XXV sesji Rada Powiatu podjęła 4 uchwały. Uchwały wykonywane są 

zgodnie z ich postanowieniami.  

Od ostatniej sesji odbyło się 5 posiedzeń Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad 

Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem, jak  i wypracowanie 

spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.  

edukacja 

1. W dniu 12 października br. w Zespole Szkół Specjalnych im. Marii 

Grzegorzewskiej odbyło się coroczne Święto Drzewa, które tym razem 

obchodzono pod hasłem „Drzewa dla zwierząt”. Szkoła gościła leśników z 

Nadleśnictwa Poddębice i Nadleśnictwa Kolumna. Dla zachowania 

bezpieczeństwa uczniów spotkania odbywały się kameralnie w klasach. 

2. W dniu 13 października br. w Zespole Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego miała miejsce uroczystość, podczas której ślubowanie złożyli 

pierwszoklasiści z klasy o charakterze policyjnym i bezpieczeństwa 

wewnętrznego., natomiast kadeci z klasy III otrzymali certyfikaty ukończenia 

szkolenia kierunkowego. 

3. 16 października br. w Powiatowym Międzyszkolnym Ośrodku Sportowym 

odbyło się uroczyste spotkanie z okazji Dnia Edukacji Narodowej. Było ono 

okazją do wręczenia nagród za szczególne osiągniecia w pracy dydaktycznej, 



wychowawczej i opiekuńczej dla nauczycieli ze szkół i placówek podległych 

powiatowi zduńskowolskiemu. Nagrodzonych zostało 3 dyrektorów oraz 11 

nauczycieli. 

sprawy społeczne 

Informacja dotyczącą działań podjętych przez Powiatowy Urząd Pracy w 

Zduńskiej Woli w okresie od 19.09.2020r do  23.10.2020r. 

Do odwołania można składać wnioski w ramach tarczy antykryzysowej COVID-

19 przyznawanej na podstawie ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych oraz niektórych ustaw.  

➢ Udzielenie pożyczki na pokrycie kosztów prowadzenia działalności 

gospodarczej mikroprzedsiębiorcy  przyznawanej na podstawie art. 15zzd 

ustawy¹ 

 - W okresie od 01.04.2020 r.  do 23.10.2020 r. wpłynęło 3586 wniosków, a 

kwota wypłaconego dofinansowania wyniosła  16 786 340,85 zł. 

➢ Udzielenie pożyczki na pokrycie bieżących kosztów prowadzenia 

działalności gospodarczej/statutowej organizacji pozarządowej na podstawie 

art. 15 zzda ustawy¹. 

    -  w okresie od 24.06.2020r do 23.10.2020r wpłynęło 28 wniosków a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła 64 832,10 zł 

➢ Dofinansowania części kosztów wynagrodzeń pracowników oraz należnych od 

tych wynagrodzeń składek na ubezpieczenia społeczne dla 

mikroprzedsiębiorców, małych i średnich przedsiębiorców, przyznanego na 

podstawie art. 15 zzb ustawy 1  

- W okresie od 01.04.2020 r.  do 23.10.2020 r. wpłynęły 370 wnioski, a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła 7 025 533,58 zł. 

➢ Dofinansowania części kosztów prowadzenia działalności gospodarczej dla 

przedsiębiorcy będącemu osoba fizyczną niezatrudniającemu pracownika 

przyznanego na podstawie 

art. 15 zzc ustawy 1  



- W okresie od 01.04.2020 r. do 23.10.2020 r. wpłynęło 813 wniosków, a 

kwota wypłaconego .dofinansowania wyniosła 3 732 092,00 zł. 

➢ Dofinansowania części kosztów wynagrodzeń pracowników oraz należnych od 

nich składek na ubezpieczenia społeczne dla organizacji pozarządowych lub 

podmiotów, o których mowa w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, przyznanego na podstawie art. 15 zze oraz art. 

15 zze² ustawy 1  

- W okresie od 01.04.2020 r. do 23.10.2020 r. wpłynęło 13 wniosków, a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła  87 277,59 zł. 

PODSUMOWANIE: 

Na dzień 23.10.2020 r.  łącznie na 6  form w ramach Tarczy Antykryzysowej 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli udzielił wsparcia w kwocie   

27 696 076,12  zł. 

W dniu 02.10.2020r. został ponowiony nabór wniosków o zorganizowanie stażu 

w ramach projektu „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w 

powiecie zduńskowolskim (V)"Program Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój 

2014 – 2020. Projekt  skierowany jest  do osób młodych  w wieku 18-29 lat bez 

pracy, w tym osób z niepełnosprawnościami zarejestrowanych w PUP w 

Zduńskiej Woli.  

W dniu 08.10.2020 r. została ogłoszona informacja o możliwości składania 

wniosków o skierowanie na szkolenie. Szkolenie przeznaczone jest dla osób 

bezrobotnych w związku z chęcią podniesienia kwalifikacji zawodowych 

zwiększających szansę na podjęcie zatrudnienia, innej pracy zarobkowej lub 

działalności gospodarczej w szczególności w przypadku: 

-braku kwalifikacji zawodowych, 

-konieczności zmiany lub uzupełnienia kwalifikacji, 

-utraty zdolności do wykonywania pracy w dotychczas wykonywanym 

zawodzie. 

Wnioski można składać w wersji elektronicznej poprzez platformę praca.gov.pl 

lub e- PUAP (opatrzone podpisem kwalifikowanym lub profilem zaufanym), w 



wersji papierowej wysłanej pocztą lub poprzez skrzynkę umieszczoną w 

urzędzie. 

Informacja o stanie bezrobocia w powiecie zduńskowolskim 

W 2020r. liczba bezrobotnych zarejestrowanych kształtowała się 

następująco: 

- w miesiącu styczniu 2020- zarejestrowało się 310 osób, 

- w miesiącu lutym  2020- zarejestrowało się 233 osoby, 

- w miesiącu marcu 2020- zarejestrowało się 188 osób, 

- w miesiącu kwietniu 2020 – zarejestrowało się 167 osób, (w tym 167 

elektronicznie) 

- w miesiącu maju 2020 – zarejestrowało się 203 osoby (w tym 138 

elektronicznie) 

- w miesiącu czerwcu 2020 – zarejestrowało się 198 osób (w tym 126 

elektronicznie) 

- w miesiącu lipcu 2020 – zarejestrowało się 194 osoby (w tym 131 

elektronicznie) 

- w miesiącu sierpniu 2020 – zarejestrowało się 177 osób (w tym 120 

elektronicznie) 

- w miesiącu wrześniu 2020 – zarejestrowało się 259 osób (w tym 176 

elektronicznie) 

W okresie od 01.10.2020 r. do 23.10.2020 r zarejestrowały się 122 osoby (w 

tym 93 elektronicznie). 

W celu przeciwdziałaniu COVID-19 informuję iż,  od dnia 23.10.2020 r. do 

odwołania pracownicy PUP pracują w systemie hybrydowym tzn. są podzieleni 

na dwie grupy aby nie mieć ze sobą kontaktu. 

Jednostki pomocy społecznej realizowały zadania statutowe w reżimie 

sanitarnym w systemie pracy rotacyjnej. Środowiskowe Domy 

Samopomocy w Zduńskiej Woli realizują zadania statutowe: 

1. Współpraca z jednostkami organizacyjnymi pomocy społecznej 

funkcjonującymi na terenie Powiatu Zduńskowolskiego w zakresie ewentualnej 

konieczności udzielania pomocy i wsparcia uczestnikom pozostającym w 

domach; 



2. Pracownicy i uczestnicy Ośrodka na bieżąco informowani i zapoznawani są z 

wszelkimi zaleceniami, ostrzeżeniami, apelami i poleceniami wydawanymi 

przez Wojewodę Łódzkiego, lokalne służby sanitarne, GIS i MZ; 

3. Bieżące monitorowanie sytuacji bytowej oraz zdrowotnej uczestników poprzez 

kontakt telefoniczny; 

4. Organizacja zajęć z uczestnikami według harmonogramu opracowanego 

zgodnie z Rekomendacjami dotyczącymi działalności placówek pobytu 

dziennego wydanymi przez Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej, 

Ministerstwo Zdrowia i Państwową Inspekcję Sanitarną.     

 

Od dnia 13.10.2020 Środowiskowy Dom Samopomocy w Przatówku prowadzi zajęcia 

z uczestnikami zdalnie, jego działalność została ograniczona ze względu na 

zachorowania w Domu Pomocy Społecznej w Przatówku. Obie te instytucje znajdują 

się na jednym terenie. Dom Pomocy Społecznej w Przatówku od 12.10.2020 pracuje 

w systemie rotacyjnym i na dzień 26.10.20202 sytuacja kształtuje się tak jak poniżej:  

 

Informacja aktualna na dzień 26.10.2020 15.00 h 

1.Nazwa DPS: 

Dom Pomocy Społecznej w Przatówku 

2.Dane teleadresowe oraz powiat: 

Przatówek 1, 98-240 Szadek, powiat zduńskowolski 

3.Typ DPS: 

dla osób dorosłych niepełnosprawnych intelektualnie 

1. Imię i nazwisko Dyrektora DPS (wraz z nr telefonu kontaktowym): 

Magdalena Frątczak-Maciejewska, 43 675 12 29, 693 714 600 

2. Liczba mieszkańców DPS: 100 (86 w DPS, 14 szpital) 

3. Liczba zakażonych mieszkańców DPS: 17 

- hospitalizowanych w szpitalu: 8 

  - pozostających w DPS: 9 



4. Liczba zmarłych mieszkańców DPS z powodu COVID-19: 0 

5. Liczba zakażonych pracowników DPS: 10 

- hospitalizowanych: 2 

- pozostających w miejscu zamieszkania: 3 

- pozostających w odosobnieniu: 5 

6. Liczba personelu DPS zmarłego z powodu COVID-19: 0 

7. Liczba personelu, który jest w DPS i opiekuje się mieszkańcami: 15 osób 

8. Zabezpieczenie opieki pielęgniarskiej w Domu: 

1 opiekun medyczny 

9. Zabezpieczenie wyżywienia: 

Wyżywieniem mieszkańców i personelu zajmuje się zespół kuchenny 2 

kucharki, pracujące w 12 h systemie zmianowym. Dostawy do DPS odbywają 

się na bieżąco z zachowaniem reżimu sanitarnego. 

10. Zabezpieczenie w środki ochrony: DPS posiada środki ochrony osobistej tj. 

maseczki, jednorazowe i wielokrotnego użytku, rękawiczki jednorazowe, 

fartuchy, kombinezony, gogle, przyłbice, środki do dezynfekcji rąk 

i powierzchni w ilości zapewniającej prawidłowe funkcjonowanie w obecnych 

warunkach. 

11. Data ostatniego /najbliższego pobrania testów:   

11.10 (pracownicy i mieszkańcy) 

12.10 (pracownicy i mieszkańcy) 

18.10 (pracownicy I zmiana) 

19.10 (pracownicy I zmiana) 

24.10 (pracownicy II zmiana i ozdrowieńcy) 

25.10 (mieszkańcy) 

27.10 (pracownicy III zmiana i mieszkańcy) 



Sytuacja w Domu Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli bez większych 

zmian, nie ma zachorowań wśród mieszkańców oraz pracowników. Od 

początku pandemii Covid-19 w DPS zostały wdrożone odpowiednie 

procedury mające na celu zapobieganie zarażeniom koronawirusem. Dom 

został zamknięty dla osób z zewnątrz i wstrzymano odwiedziny. Porady 

lekarskie odbywają się telefonicznie, a na niezbędne badania czy 

konsultacje do specjalistów mieszkańcy są dowożeni służbowym 

samochodem z zachowaniem reżimu sanitarnego. Wszyscy pracownicy 

przeszli testy na obecność koronawirusa, które u wszystkich były 

negatywne. Nowo przyjmowani mieszkańcy i pracownicy powracający z 

urlopów, zwolnień lekarskich i innych długotrwałych nieobecności są także 

każdorazowo poddawani testom, które wykonywane są na zlecenie 

Starostwa Powiatowego w Zduńskiej Woli. 

Sytuacja w Domu Dziecka w Wojsławicach jest w normie. Wychowankowie są 

zdrowi, obecnie przeszli na naukę zdalną . Na chwilę obecną nic niepokojącego 

się nie dzieje. Wszyscy pracownicy pracują, nikt nie przebywa na zwolnieniu 

lekarskim czy kwarantannie. 

Od 21.10.2020r. do odwołania Zduńskowolski Szpital Powiatowy realizuje 

świadczenia opieki zdrowotnej w związku z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem covid -19 poprzez zapewnienie w 

podmiocie leczniczym 69  łóżek: 

- 41 łóżek obserwacyjno - zakaźnych dla pacjentów z podejrzeniem lub 

potwierdzonym zakażeniem wirusem sars-cov-2,  

-15 łóżek w zakresie zabezpieczenia świadczeń opieki zdrowotnej w 

obszarze ginekologii i położnictwa dla pacjentów z podejrzeniem lub 

potwierdzonym zakażeniem wirusem sars-cov-2,  

- 13 łóżek w zakresie zabezpieczenia świadczeń opieki zdrowotnej w 

obszarze chirurgii dla pacjentów z podejrzeniem lub potwierdzonym 

zakażeniem wirusem sars-cov-2,  

Na dzień 27.10.2020r. sytuacja wygląda następująco: 

- Oddział ginekologii i położnictwa do dnia 30.10.2020r nie funkcjonuje ze 

względu na kwarantanny personelu, co spowodowało, iż nie można 

bezpiecznie opiekować się pacjentami. 



- pełne obłożenie łóżek obserwacyjno - zakaźnych dla pacjentów z 

podejrzeniem lub potwierdzonym zakażeniem wirusem sars-cov-2 w tym 

1 respirator, 

- z 13 łóżek chirurgicznych 10 wykorzystanych. 

inwestycje         

Budowa boiska przy Zespole Szkół Zawodowych nr 1 w Zduńskiej Woli  

Trwają przygotowania do ogłoszenia postępowania w trybie ustawy Prawo Zamówień 

Publicznych na budowę infrastruktury sportowej przy Zespole Szkół Zawodowych nr 1 

w Zduńskiej Woli w postaci boiska trawiastego o wymiarach 48 x 24 m wraz  z jego 

wyposażeniem w piłkochwyty oraz bramki piłkarskie. 

„Przebudowa ciągu dróg powiatowych ul. Łaska – ul. Świerkowa – ul. Jodłowa – ul. 

Staszica – ul. Spółdzielcza w Zduńskiej Woli ” 

Trwa procedura administracyjna związana z wypłatą odszkodowań za nieruchomości, 

które stanowić będą część pasa drogowego w zakresie ul. Jodłowej, ul. Świerkowej i 

ul. Staszica. Trwają również działania związane ze stabilizacją pasa drogowego na 

odcinku ul. Jodłowej – ul. Staszica i ul. Staszica – ul. Spółdzielcza. 

„Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla zadania pn. Modernizacja 

oczyszczalni ścieków Domu Pomocy Społecznej w Przatówku” 

W związku z faktem, że wykonawca dokumentacji projektowej dotyczącej budowy 

oczyszczalni ścieków dla Domu Pomocy Społecznej w Przatówku nie wywiązał się z 

obowiązków jaki nakładała na niego umowa znak IF.273.6.2020 podjęto decyzję o 

odstąpieniu od umowy. Obecnie trwają przygotowania do ponownego ogłoszenia 

postępowania w trybie ustawy PZP dotyczącego zaprojektowania oczyszczalni dla 

DPS w Przatówku. 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 4909E na odcinku Choszczewo – Krokocice – 

Lichawa etap 2 długości 1498m” 

W dniu 19.10.2020 r. dokonano odbioru końcowego robót budowlanych w ramach 

projektu. Przedmiot zamówienia został wykonany zgodnie z Umową Nr IF.273.7.2020 

z dnia 08.07.2020 r., zmienioną Aneksem nr 1 z dnia 10.09.2020. Trwa rozliczenie 

zadania, zgodnie z umową nr 144/RŚ/2020 z dnia 29.06.2020 r. zawartą z 

Województwem Łódzkim. Powyższe zadanie inwestycyjne realizowane jest ze 

środków budżetu Województwa Łódzkiego pochodzących z tytułu wyłączania z 

produkcji gruntów rolnych. 

 



„Przebudowa drogi powiatowej nr 4908E na odcinku Poręby- Piaski”  

Trwa przygotowanie postępowania w trybie ustawy Prawo Zamówień Publicznych na 

roboty budowlane związane z likwidacją kolizji z sieciami wodociągowymi, 

elektroenergetycznymi i teletechnicznymi na ww. drodze. 

drogi 

1. Zadanie pn. :„Budowa wyniesionego przejścia dla pieszych na drodze powiatowej  

nr 4932E – ul. Widawska w Szadku” zostało w swojej zasadniczej części zakończone 

i odebrane. Wartość dotychczas poniesionych kosztów zadania to 22 189,20 zł. brutto. 

Wykonawcą robót była firma DROMAK z siedzibą w Porębach. W ramach zadania i 

kwot zarezerwowanych w budżecie zostało jeszcze zamontowanie przez PZD 

Zduńska Wola elementów odblaskowych tzw. „kocich oczek” po obu stronach przejścia 

o wartości 503,02 zł. Prace te zostaną wykonane do połowy listopada.   

2. PZD Zduńska Wola ogłosił przetarg nieograniczony na:  

„Wykonywanie usług transportowo–sprzętowych w zakresie zimowego utrzymania 

dróg  i ulic powiatowych na terenie miasta Zduńska Wola oraz gminy i miasta Szadek 

oraz dostawy materiałów sypkich dla potrzeb wykonywania usług transportowo–

sprzętowych w zakresie zimowego utrzymania dróg i ulic powiatowych na terenie 

gminy Zduńska Wola oraz gminy Zapolice przez Powiatowy Zarząd Dróg w Zduńskiej 

Woli”. Zamówienie podzielone jest na 3 części 

Część  I 

Nazwa: Wykonywanie usług transportowo–sprzętowych w zakresie zimowego 

utrzymania dróg i ulic powiatowych na terenie miasta Zduńska Wola, obejmującą 

wszystkie ulice oraz nowo wybudowany łącznik drogowy pomiędzy drogą wojewódzką 

nr 482 a węzłem drogi ekspresowej S8 „Zduńska Wola – Wschód” – na terenie powiatu 

zduńskowolskiego. 

Część  II 

Nazwa: Wykonywanie usług transportowo–sprzętowych w zakresie zimowego 

utrzymania dróg i ulic powiatowych na terenie gminy i miasta Szadek 

Uwagi dotyczące I i II części zamówienia: 

1) Wykonawca realizujący usługę będącą przedmiotem zamówienia nie może 

obciążyć Zamawiającego kosztami przekraczającymi narzucone maksymalne 

zobowiązanie Zamawiającego dla poszczególnych części – zgodnie z zapisem w 

projekcie umowy. 

2) Wykonywanie usługi zimowego utrzymania dróg następować będzie tylko na 



indywidualne zlecenie Zamawiającego (pisemnie lub telefonicznie), na wszystkich 

ulicach i drogach pozamiejskich i będzie rozliczane będzie wg cen jednostkowych 

(praca sprzętu, zużycie materiału).  

3) Zamawiający, w przypadku zlecenia usługi oczekuje jej realizacji zgodnie ze 

standardami opisanymi w Zarządzeniu Nr 21/2016 Dyrektora Powiatowego 

Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli z dnia 16 listopada 2016 r. w sprawie określenia 

standardów zimowego utrzymania ulic i dróg powiatowych na terenie powiatu 

zduńskowolskiego, a w  szczególności: 

⎯ standard III obejmować powinien jezdnię odśnieżoną na całej szerokości a 

śliskość zimową zlikwidowaną na skrzyżowaniach z drogami publicznymi o 

nawierzchni utwardzonej, skrzyżowaniach z liniami kolejowymi, odcinkach o 

pochyleniu >4% oraz innych miejscach ustalonych przez zarząd drogi, 

⎯ standard IV obejmować powinien jezdnie odśnieżoną na całej szerokości i 

posypaną na odcinkach decydujących o możliwości ruchu ustalonych przez 

zarząd drogi. 

4) Wykonawca jest również zobowiązany do odśnieżania i usuwania śliskości 

chodnika, ścieżki rowerowej i ciągu pieszo – rowerowego, znajdującego się w pasie 

drogi powiatowej, jeżeli nie przylegają one bezpośrednio do sąsiedniej 

nieruchomości, znajdującej się poza pasem drogowym. Miejsca te wskazane będą 

każdorazowo przez Zamawiającego. Zamawiający zastrzega sobie prawo 

regulowania natężenia prowadzonej akcji zimowego utrzymania dróg. 

5) Wykonawca obowiązany jest do udostępnienia na co najmniej 2 stanowiskach 

komputerowych Zamawiającego możliwości: 

- monitorowania położenia pojazdów realizujących przedmiot zamówienia                                

(w oparciu o system pozycjonowania satelitarnego), 

- odczytu danych archiwalnych z trasy pojazdów  realizujących przedmiot zamówienia 

(w oparciu o system pozycjonowania satelitarnego) oraz ich przekazania 

zamawiającemu na nośnikach pamięci. 

Część  III 

Nazwa: Dostawa materiałów sypkich dla potrzeb wykonywania usług transportowo--

sprzętowych w zakresie zimowego utrzymania dróg i ulic powiatowych na terenie 

gminy Zduńska Wola oraz gminy Zapolice przez Powiatowy Zarząd Dróg w Zduńskiej 

Woli. 

 



Opis: 

Dostawa materiałów sypkich: mieszanka 4 % soli z piaskiem oraz sól drogowa 

pakowana  w big bagach, niezbędnych do wykonywania usługi odśnieżania i usuwania 

oblodzeń na terenie gminy Zduńska Wola i gminy Zapolice przez pracowników 

Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli.  

Zamawiający szacuje minimalne wielkości dostaw: mieszanki 4 % soli z piaskiem w 

ilości 650 ton (Mg) i soli drogowej 30 ton (Mg).  

Szacunek wartości zamówienia wygląda następująco : 

- kwota netto w zł:     462.037,04 

- kwota netto w euro: 108.223.14 

Część I:   kwota netto w zł: 259.259,26; kwota netto w euro: 60.726,41; 

Część II:  kwota netto w zł: 63.888,89; kwota netto w euro: 14.964,72; 

Część III: kwota netto w zł: 138.888,89; kwota netto w euro: 32.532,01. 

Koordynacja wykonywania usługi, przyjmowanie zgłoszeń od mieszkańców i 

wydawanie dyspozycji wyjazdów sprzętu prowadzone będzie przez pracowników 

administracyjnych Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli.  

Przetarg odbędzie się w dniu 03.11.2020 r. a umowa zostanie zawarta na okres do 

15.04.2021 r.  

3.  W dniu 15.10.2020 r. zrealizowano „Zakup pługu i rozsiewacza – posypywarki 

drogowej”. 

 Przedmiot dostawy obejmował:   

1) Pług do odśnieżania firmy Hydro – Masz model PV 2.5, rok produkcji 2020, w 

kolorze czerwonym z oświetleniem obrysowym led, zaczepem na przedni TUZ 

oraz listwą gumową i hydraulicznie sterowanymi lemieszami, o szerokości 

roboczej 2,5 m i wysokości zewnętrznej 92 cm; 

2) Rozsiewacza – posypywarki drogowej firmy Lisiecki model N062, rok produkcji 

2020 w kolorze pomarańczowym, z zawieszeniem jednoosiowym, sztywnym 

dyszlem i zaczepem oraz podporą dyszla ze składanym kółkiem, instalacją 

hamulcową pneumatyczną, napędem tarcz mechanicznym oraz mechaniczną 

przesłoną podajnika, ręcznym hamulcem postojowym, oświetleniem 

zewnętrznym, wyposażonego  w trójkąt ostrzegawczy i koło zapasowe, o 

dopuszczalnej masie całkowitej 4500 kg i ładowności 3500 kg.   



Wartość zadania to 51.400,02 zł brutto a dostawcą był HYDRO-MASZ Sp. z o. o. 

Spółka Komandytowa z siedzibą w Zapole 79/5, 98-275 Brzeźno. 

4. Pracownicy Powiatowego Zarządu Dróg wykonują wszystkie czynności związane z 

bieżącym utrzymaniem infrastruktury drogowej, w tym w szczególności karczowanie 

krzaków na poboczach i w rowach przydrożnych na przykład na odcinku Borki 

Prusinowskie – Rzeczyca. Prowadzone są również prace związane z uprzątaniem 

opadających liści i zamiataniem ulic.  

promocja 

3 października wziął udział w "Niebieskim Pikniku" zorganizowanym z okazji Święta 

Policji przez Komendę Powiatową Policji w Zduńskiej Woli oraz Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli. Piknik miał na celu przybliżenie zasad 

bezpieczeństwa i udzielania pierwszej pomocy. Odbyła się także zbiórka charytatywna 

dla chorej Mai Gorzuli ze Zduńskiej Woli. 

5 października wziął udział w uroczystej Inauguracji rozpoczęcia nowego roku 

Uniwersytetu III wieku, która odbyła się w Centrum Integracji Ratusz w Zduńskiej Woli. 

Wykład inauguracyjny w nowym roku akademickim wygłosił dyrektor Muzeum Historii 

Miasta Zduńska Wola Tomasz Polkowski. 

16 października brał udział w uroczystościach z okazji Dnia Edukacji Narodowej 

zorganizowanych na terenie Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego w 

Zduńskiej Woli. Wicestarosta wręczył nauczycielom i dyrektorom szkół i placówek 

oświatowych podległych powiatowi zduńskowolskiemu „Nagrody Starosty 

Zduńskowolskiego”. W tym roku zostało wyróżnianych czternastu pedagogów.”. 

Radna Ewa Mielczarek-Sójka nawiązała do święta Edukacji Narodowej, poprosiła                   

o wskazanie dyrektorów i nauczycieli, którzy otrzymali nagrody i za jakie osiągnięcia.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że narody otrzymało 3 dyrektorów: Pan 

Ireneusz Stasiak otrzymał nagrodę Ministra Edukacji Narodowej, natomiast nagrody 

starosty zduńskowolskiego otrzymali: Ireneusz Stasiak, Joanna Jarosławska, 

Agnieszka Jaśkiewicz. 

Radny Dawid Mazurkiewicz zaproponował by sylwetki nagrodzonych osób 

zaprezentować na stronie internetowej z opisem i zdjęciem. 

https://www.nasze.fm/news,36271


Radna Ewa Mielczarek-Sójka poprosiła o informację za jakie osiągnięcia został 

wyróżniony pan Ireneusz Stasiak - jeden z 19 dyrektorów w Polsce.  

Radny Andrzej Dutkiewicz zapytał o kwotę za sprzedaży działki po boisku przy 

Zespole Szkół Zawodowych Nr 1. Stwierdził, że budowanie tak małego trawiastego 

boiska jest nieporozumieniem. Jest to małe boisko i zostanie szybko zniszczone. 

Ponadto na takim boisku powinno się ćwiczyć w odpowiednim obuwiu.   

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że jest to boisko o wymiarach  48/24 

wraz z piłkochwytami z podbudową na które zostanie przeznaczona kwota około 200 

tyś. Takie jest założenie.  

Skarbnik powiatu Beata Barton poinformowała, że kwota ze sprzedaży działki to 

około 2 mln 800 tyś. zł. 

Punkt 14 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Zbigniew Piotrowski złożył interpelację na jakich zasadach obecnie można 

korzystać z obiektów sportowych będących pod nadzorem starostwa 

zduńskowolskiego.  

Radna Joanna Pawłowska złożyła zapytanie: 

1/ Czy i ilu uczniów szkół podległych powiatowi zduńskowolskiemu jest wykluczonych 

z systemu nauczania zdalnego z powodu braku sprzętu do e-nauki.  

2/Czy wszystkie laptopy zakupione dla szkół podległych powiatowi zostały 

rozdysponowane. Ile wśród uczniów, a ile wśród nauczycieli. 

3/ Wnoszę o niezwłoczne zwołanie sesji nadzwyczajnej, jeżeli to możliwe, celem 

zajęcia przez Radę Powiatu Zduńskowolskiego stanowiska ws. wypłacania 

nauczycielom pracującym z uczniami z niepełnosprawnościami dodatku za warunki 

pracy. Jeśli nie będzie to możliwe, to wnoszę o wprowadzenie takiego punktu pod 

obrady najbliższej sesji.  



Punkt 15 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

Radny Dawid Mazurkiewicz przedstawił piątkę PiS do budżetu powiatu na rok 2021. 

I. Drogi powiatowe 

1/ kontynuacja przebudowy drogi na odcinku  Choszczewo-Lichawa, Wola Łobudzka 

kierunek Przyrodnica wzdłuż drogi powiatowej 4909E do 4910 E, 

2/ budowa chodnika w miejscowości Holendry-Paprotnia i Paprotnia – Marżynek, 

3/ modernizacja i przebudowa drogi na odcinku Poręby – Piaski w gminie Zduńska 

Wola. 

II . drogi powiatowe w mieście: 

1 / kontynuacja przebudowy ciągu dróg od ul. Łaskiej, Świerkowej, Jodłowej, 

Staszica i Spółdzielczej. 

2/wykonanie dokumentacji projektowej  i budowa ronda na skrzyżowaniu ulicy Łaska- 

Kościelna. 

3/ przebudowa i modernizacja ul: Spacerowej od Szadkowskiej i do Żołkiewskiego.           

4/ ustawienie na skrzyżowaniu Spacerowej, Lipowej, Zielonej  oraz Szadkowska, 

Jana Kilińskiego, Juliusza Słowackiego aktywnych znaków  stopu B 20.  

II. sport 

1/ budowa sali gimnastycznej przy Zespole Szkół  im. Kazimierza Kałużewskiego i 

Julisza Sylii w Zduńskiej Woli, osiedle Karsznice oraz budowa atestowanej rzutni do 

rzutu młotem i dyskiem. 

IV. zdrowie:  

1/jak będzie wyglądała budowa nowego bloku operacyjnego w szpitalu powiatowym. 



V. ochrona środowiska: budowa certyfikowanych sieci punktów monitoringu jakości 

czystości powietrza na terenie powiatu zduńskowolskiego. 

Radny wyraził nadzieję, że władze powiatu znajdą pieniądze na sfinansowanie tych 

inwestycji. 

Radny Andrzej Dutkiewicz nawiązał do wypowiedzi pani dyrektor Zespołu Szkół 

przed komisją. „Była to odpowiedź oficjalna. Z tej komisji został sporządzony 

protokół. Radna Mielczarek -Sójka powiedziała, że najzwyczajniej w świecie pani 

dyrektor wprowadziła komisję w błąd albo skłamała. Skłamała czy wprowadziła w 

błąd to jest tylko nazewnictwo jest to ten sam czyn.  

O ile przykładowo u cioci przy kawie możemy sobie opowiadać, różne rzeczy to o tyle 

składamy wyjaśnienia przed komisją czyli jest to formalne grono osób albo też 

składamy odpowiedź na interpelację absolutnie nie wolno tam podawać nieprawdy, 

kłamać lub konfabulować.  W tej chwili wiemy, że jest sytuacja, że słowo na słowo, 

czyli pani Kosińska-Graf twierdzi, że nie wprowadziła w błąd, nie kłamała. Pani Sójka 

stwierdziła, że  kłamała. Jest to sprawa kontrowersyjna i należy to rozstrzygnąć by 

uniknąć sytuacji, że dajemy przyzwolenie na kłamanie w dokumentach formalnych 

czy też poświadczenie nieprawdy wszelkiego rodzaju komisjach gdzie są to ciała 

formalne. Radny złożył wniosek o skierowanie sprawy do Komisji Rewizyjnej aby 

wyjaśnić czy pani Kosińska- Graf skłamała na komisji. Komisja Rewizyjna jest tym 

ciałem, że powinna się tym zająć.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchalewski z racji nieobecności radcy prawnego 

poinformował, że zorientuje się jak ta sprawa wygląda i poinformuje radnego.  

Radny Andrzej Dutkiewicz poprosił o przegłosowanie złożonego wniosku. 

Radna Joanna Pawłowska stwierdziła, że ma wątpliwości, czy wniosek radnego 

mieści się w ramach wniosku formalnego. Jest to określone w statucie. 

Zaproponowała, by radny złożył taki wniosek. 

Punkt 16 

Sprawy różne. 

 



Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Punkt 17 

Zakończenie XXVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

  

Przewodniczący 

    Rada Powiatu Zduńskowolskiego 

 Piotr Warchlewski  

 

 

 


